日期﹕二零零六年六月二十七日(星期二)


Date ﹕ 27 June 2006 (Tuesday)

時間：下午二時三十分
Time ： 2:30 p.m.

地點
：沙田區議會會議室
Venue： Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council
發展及房屋委員會Development and Housing Committee
擴大會議通告Notice of Enlarged Meeting
I.
“馬鞍山第86B區公共租住房屋發展計劃設計概念”諮詢文件
Consultation Paper on “the Design of Public Rental Housing Development Programme in Area 86B of Ma On Shan”
II.
“合約編號CE 6/2005 WS水管更換及修復工程第2階段新界東水管–勘查、設計及建造”諮詢文件
Consultation Paper on “Agreement No. CE 6/2005 (WS) Replacement and Rehabilitation of Water Mains Stage 2: Mains in New Territories East – Investigation, Design and Construction”
III.
姚嘉俊先生提出有關近日沙田區的水管爆裂事件及水管更換問題
Question to be raised by Mr. YIU Ka-chun in connection with recent bursting of water mains in Sha Tin District and the replacement of water mains
IV.
彭長緯先生, JP提出有關近日沙田區的水管爆裂事件及整體改善措施問題
Question to be raised by Mr. PANG Cheung-wai, JP in connection with recent bursting of water mains in Sha Tin District and the overall improvement measures
V.
衞慶祥先生提出有關銀行保管箱服務的問題
Question to be raised by Mr. WAI Hing-cheung in connection with safe deposit box service of banks
VI.
潘國山先生提出有關“家居廢物回收計劃”成效的問題
Question to be raised by Mr. PUN Kwok-shan in connection with the effectiveness of“Domestic Waste Recovery Programme”
VII.
二零零六/二零零七年度小規模環境改善工程修訂撥款及撥款流用申請
Application for funding amendment and virement on Minor Environmental Improvement Works for 2006/2007
VIII.
關注沙田區勞工就業工作小組撥款申請
Funding Application from Concern Group on the Labour and Employment Situation in Sha Tin
IX.
公共房屋工作小組撥款申請

Funding Application from Private Housing and HOS Courts Working Group

X.
私人樓宇及居屋工作小組撥款申請

Funding Application from Public Housing Working Group
XI.
工作小組報告

Progress Report of Working Group
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.

